
 
 

INOMHUSLUFTSGRUPPENS MÖTE 
 
Tid: Torsdagen14.4.2022 kl:08:48-08.58 
Plats: Smedjan / Teams 
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildningsdirektör, ordförande 

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef, sekreterare  
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef 
  Tony Lindqvist, VVS-ansvarig 
  Stefan Sarkanen, fastighetsbyggmästare 

  Timo Tenhunen 
  Camilla Flinck, städchef (Teams) 
  Tove Wide, chefsläkare 
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig (Teams) 
  Piia Hasselberg, arbetarskyddsfullmäktig (Teams) 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör (Teams) 
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen (Teams) 
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare (Teams) 
 

  
1. Mötet öppnas. 

Mötet öppnades kl 8.48 
 

2. KYK (tidigare ärende) 
Inga mötesärenden. Mätning pågår.  Fönster åtgärdas på sommaren? 

 
3. Ekparkens  skola (tidigare ärende) 

Aktuellt: Lukt? 
Åtgärder: Täta kring dörröppningar, ta bort stoppare. Ventilationen kollas senare på våren 
när huset är tomt.  

 
4. Kiilan koulu (tidigare ärende) 

Aktuellt: Radonmätning pågår. Högre värden i källare där kökspersonal byter kläder men 
vistas mycket korta stunder i. Fläkt på plats. Inga mätresultat ännu. 
Åtgärder: mätningen lämnas in senast 30.6.22. 

 
5. EHS (tidigare ärende) 

Aktuellt: Asbestsanering på gång. Nytt ventilationssystem på kommande. 
Offertförfrågningar ute. 
Dålig luft i gymnastiksalen under studentskrivningar. Inte luftkvalitetsproblem. 
Ågärder: Tryckförhållandena kollas i juni och mäts därefter. 

 
6. Pojo daghem (tidigare ärende) 

Aktuellt: Asbestsanering gjord. 
            Åtgärder: Utrymmena skall återställas. Dränering runt delar av källaren på kommande. 
   

7. Portstugan (tidigare ärende) 
Tas bort från listan. 

 
8. Fiskars daghem (tidigare ärende) 

Aktuellt: Torkning pågår. 
Åtgärder: Dränering skall göras på sommaren 

  



 
 

9. HVC i Ekenäs. 
Resultat från rum G1.52 visar att gjorda åtgärder fungerat och rummet kan användas. 
Resten av mätningarna kommer om ca en månad. 
 

 
10. Övriga ärenden. 

Var skall ev. Ukrainska flyktingar sättas att bo? Skall stadens utrymmen fyllas med 
donerade möbler som kan innehålla skadliga partiklar? Vem sköter ev putsning av dessa? 
Det finns en skild grupp i staden som håller i trådarna o torde ha dessa frågor under 
kontroll. 

 
11. Mötet asvlutas. 

Mötet avslutas kl.08.58 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


